世界制造厂识别代号（WMI）申请表
登记号：
	1  制造厂名称：
曾用名称：
2  注册地址：                                            邮政编码：
3  制造厂营业执照的编号及日期(附复印件)：
4  车辆品牌：
5  车辆类型：
(例如：乘用车、客车、货车、挂车、摩托车、轻便摩托车、非完整车辆等)
6  曾使用的WMI代号：
7  每种类型车辆的实际年产量：（可附页说明）
8  负责人签名（或盖章）：                  日期：              制造厂盖章：
9  经办人：           通讯地址：                              邮政编码：
   电话：                  传真：              电子信箱：
(以上部分由申请企业填写)

	本申请表寄到：
300300
天津市东丽区先锋东路68号
中国汽车技术研究中心有限公司


	（以下部分由授权机构填写）
□  年产量≥1000辆的制造厂，分配三个代码为：
                                                   
□  年产量＜1000辆的制造厂，分配VIN代号的前三位代码和第十二位、十三位和十四位的代码为：
                                        /                         
批准：                                    日期：

	注意事项：
1  申请WMI的制造厂需填写中文表一份，英文表一份。
2  制造厂申请WMI时提供的表格和其他资料均应采用A4标准纸，表格内容应按照以上格式打印，签名应字迹清晰、工整。





APPLICATION FOR ASSIGNMENT OF WORLD MANUFACTURER IDENTIFIER
 Reg. No.:
	1. Manufacturer:
2. Address:
Post code:
3. Make of Vehicle:
4. Type of Vehicle: 
  (Example: Passenger Car, Bus, Truck, Trailer, Motorcycle, Moped, Incomplete Vehicle and etc.)
5. Signature:                             Date:


	Send this application to:
300300
68, East Xianfeng Road, Dongli District, Tianjin, China
China Automotive Technology and Research Center Co., Ltd.


	FOR NATIONAL AUTHORIZED ORGANIZATION USE ONLY----DO NOT WRITE IN THIS AREA
□  Manufacturer of not less than 1000 vehicles per year, assign only the three characters
                                              
[bookmark: OLE_LINK8]□  Manufacturer of less than 1000 vehicles per year assign the first three characters and the characters that fall in the 12th, 13th and 14th positions.
                                      /              


	Note:
1. Each manufacturer which applies for the “World Manufacturer Identifier (WMI)” shall fill in one copy of the form in Chinese and in English respectively.
2. The forms and other documents submitted by the manufacturer when applying for the WMI code shall be in standard size A4, with the content of the form printed according to the format above. The signature shall be clear and legible.




